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Vragen van de leden Koopmans (CDA), Wolbert (PvdA) en 
Snijder-Hazelhoff (VVD) aan de staatssecretaris van Economische Zaken, 
Landbouw en Innovatie en de staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over 
sierkolen (ingezonden 16 juli 2012). 

Vraag 1
Is u bekend dat de sierkolenteelt in Nederland geen beschikking kan hebben 
over gewasbeschermingsmiddelen die wel zijn toegelaten in koolteelten voor 
consumptie? Zo, ja wat is daarvan de reden? 

Vraag 2
Klopt het dat één van de oplossingen een uitbreidingsaanvraag van een 
hoofdtoelating is en dat voor elke subgroep een dergelijke aanvraag 
doorlopen dient te worden? 

Vraag 3
Klopt het dat de toelatingsaanvragen voor dit soort kleine en gespecialiseerde 
gewassen niet of nauwelijks tot stand komen? Is de beperkende definitie 
kleine teelten (glastuinbouw < 500ha en vollegrondstuinbouw <1000ha) één 
van de redenen? Klopt het dat daardoor veel kleine sierteelt- en groentege-
wassen als grote teelten worden gezien? 

Vraag 4
Klopt het dat andere EU-lidstaten deze gewassen wel als kleine teelt zien? Zo 
ja, kunt u aangeven om welke teelten het gaat? 

Vraag 5
Hoe gaan andere EU lidstaten om met toelatingen op het gebied van kleine 
toepassingen en voor zogenaamde «kleine» (gespecialiseerde, veelal 
hoogwaardige) teelten? Wat zijn de overeenkomsten en verschillen? Waarom 
zijn er verschillen? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat uitbreidingsaanvragen van een hoofdtoelating, ook als 
de hoofdtoelating enige tijd geleden is geweest, moeten kunnen plaatsvin-
den? 
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Vraag 7
Bent u bereid gewasbeschermingsmiddelen die toegelaten zijn in de 
voedingsproductie, bijvoorbeeld dus kool, ook toe te staan in niet eetbare 
producten zoals sierkool (bloemen)? Zo nee, waarom niet?
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